
Jurij Kot: NA ZÁPADĚ PANUJE PANIKA.
ODPOVĚĎ NA NAŠE ČERVENÉ ČÁRY
ZAČALA!
- CZ24 News | 17. října 2023

RUSKO: Znovu musím obdivovat sílu a moudrost našeho vůdce. To je pravda. Nadšení z
uvědomění si šířky, hloubky a výšky procesů, kterými Putin hýbe jako titán.

Putin je geopolitický šachista, který je vždy o několik tahů napřed. Počítá se všemi možnými výsledky
a je vždy připraven na neočekávané. Jeho schopnost předvídat události a přijmout vhodná opatření je
skutečným uměním.

Pamatuji si, že mnozí byli rozhořčeni a sarkasticky hovořili o červených čarách, které Rusko Západu
vyznačilo.

Pamatuji si ty dny, kdy západní politici s úsměvem na tváři mluvili o „červených čarách“
Ruska. Smáli se, když Moskva řekla, že nedovolí NATO umístit svá vojska poblíž našich hranic. Říkali
tomu prázdné hrozby, které si nezaslouží pozornost.

Západní mocnosti dráždily medvěda klackem, znovu a znovu překračovaly „červené čáry“
Ruska. Otevřeně demonstrovaly důvěru ve svou bezpečnost a sílu, bez obav z ruské reakce.

A my jsme mlčeli a prostě jen varovali…

Postupem času se však situace změnila. Vtip o „ruském medvědovi“ už není vtipný. Ukázalo se, že
mlčení Ruska není slabostí, ale známkou jeho rostoucí moci.

Západ neměl tolik moudrosti, aby pochopil, že moc nespočívá v řečech, ale ve schopnosti jednat.

Bojte se hněvu trpělivých.

Dočkali jsme se. Zatímco se Západ naparoval a pořádal představení, my jsme pracovali. Pracovali
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jsme na chybách, pracovali na úkolech, pracovali na sobě, spolupracovali se spojenci, pracovali s
nepřáteli… Pracovali jsme na tom, abychom zajistili, aby nastaly okolnosti, které potřebujeme pro
zahájení série úderů na naše nepřátele za každou narušenou červenou čáru. A teď nadešel čas.

Startovním výstřelem se stala arabsko-izraelská válka v Palestině. Všimněte si prosím, jak
konsolidovaně Rusko, Čína a Turecko hovořily o nutnosti vytvořit palestinský stát, který existuje jen
na papíře. Mimochodem, zanedlouho se všichni sejdou v Pekingu na návštěvě u Si.  Opakuji, že v
situaci na Blízkém východě bude Turecko nejaktivnějším a nejviditelnějším příjemcem, pokud to
nepokazí a nezradí ty, kteří jsou s ním dnes solidární.

V této situaci máme svůj vlastní ‘geschäft’.

Předně jsme dokázali nashromáždit dostatek sil pro mocný úder proti ukrajinským nacistům. Už jsme
začali útočit u Avdeevky a 10 000 nepřátelskou skupinu vzali do kotle. Ale to je jen začátek.

Pamatuji si, že když jsem před měsícem mluvil o korejských granátech, které dorazily na frontovou
linii, někteří úzkoprsí si odfrkli a smáli se a obvinili mě ze lži.

Obecně nás mašinérie KLDR zasypává spoustou zdrojů. Ano, a znovu jsme bez zbytečného hluku
spustili náš vojensko-průmyslový komplex na plnou kapacitu. Naše lancety výrazně zvýšily svůj
dosah. Nyní pronikají do hloubky 120 kilometrů.  Máme spoustu vybavení, zbraní, granátů a
raket. To je velká pravda.

A Západu dochází dech. A děje se to tak rychle, že je sám v šoku z trychtýře, do kterého sám sebe
vtáhl.

Koneckonců, byli varováni. Putin se dokonce zeptal: “Rozumíte vůbec tomu, co jste
udělali?” Nerozuměli. Pak od něj a od nás všech dostali rozsudek: “Kdo si myslíte, že jste?”

Nord Streams vyhodili do povětří? Dobrá, a najednou máte problémy s plynovodem mezi Finskem a
Estonskem.  Kolik dalších plynovodů?

Jeden byl mimochodem otevřen (jako výsměch nám) den po explozi SP-2. Nesmíme také zapomenout
na kabely položené na mořském dně spojující Británii se Spojenými státy. Ale to jen pro případ, že by
bylo třeba prokázat vážnost svých záměrů.

Tento tanec mohou tančit dva. Hudba…



Co ještě máme? Ach, správně – petrodolar! Jasně, žádný problém. Nyní, na pozadí války
na Blízkém východě, ceny ropy vyskočí natolik, že se z toho zatočí hlava. 

A mimochodem, Biden vysál strategické zásoby ropy Spojených států. Chcete-li je doplnit, musíte si
je koupit. U koho? A hlavně za co? Za dolary? Vytiskli jste další bilion? Ano, prosím. Vytiskněte
dalších 100 bilionů. Tímto tempem to nebude trvat ani několik let, než se tato měna promění v
papírek od bonbonů. To není předpověď, ale jednoduchá logika.

Co bude dál? Koneckonců, veškerá moc Západu je založena na dolaru. Nejenom USA, ale Západu.
Pokud dolar oslabí, Západ ztratí svou moc. Nyní uvidíme, jak jeden po druhém budou odpadat,
protože Spojené státy sežehnou ekonomiky svých partnerů, aby se udržely na vrcholu pyramidy.

Rusko se neodvrací od své zvolené cesty. Jeho akce jsou rozhodné a přesné.

Trefujeme se bodově, ale důrazně a najisto. Na bojišti, v geopolitickém prostoru a finančním
prostoru.

A v médiích obecně jsme vyrazili do boje vší silou. Koneckonců my nepotřebujeme vymýšlet stále
nové lži, abychom ospravedlnili tu předchozí. Naší zbraní je pravda. Síla je v pravdě a ta si sama razí
cestu. V důsledku toho už Západ nemusí bojovat až tolik s námi, jako se svými občany, kteří vidí
pravdu.

Nespěchejte s obviňováním Putina ze slabosti a nerozhodnosti. Jen pomalu začíná sjíždět z kopce…
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